
ΜΕΤΟΧΕΣ 

(Γραμματική σελ. 159-161)

ΕΝΕΡΓΗΤΙΚΗΣ ΦΩΝΗΣ                          ΠΑΘΗΤΙΚΗΣ ΦΩΝΗΣ
(άκλιτες)                                                        (κλιτές)

κατάληξη -όντας ή -ώντας                           κατάληξη -μένος, -η, -ο

κερδίζω-κερδίζοντας                                    χάνομαι-χαμένος, -η, -ο

γελώ-γελώντας                                              γελιέμαι-γελασμένος, -η, -ο

ΠΡΟΣΕΧΩ

Αν πριν από την κατάληξη του ρήματος, υπάρχει π, β, φ, πτ, τότε η 
παθητική μετοχή, γράφεται με 2  -μμ-.
π. χ.
Βάφομαι – βαμμένος

γράφομαι – γραμμένος

θάβομαι – θαμμένος

καλύπτομαι - καλυμμένος


